
PROTOKOT Nr Vn0lI
obrad V sesji Rady Miejskiej Oshzesz6w
odbytei w dniu ,tjO*rr: 2011 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 2l radnych (100%).

W obnadach uczestniczyli zaproszeni go5cie wedlug zdqcznnych list obecno5ci.

Porz4pek posiedzenia
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnorft:i obrad
2. Przedstawienie porAdku obrad V sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad V sesji Rady Miejskiej
4. Przyjgcie protokolu IV sesji Rady Miejskiej
5. Inforrnacja Przewodnic rqcego Rady Mejskiej o d"iahniach podejmowanych

w okresie miedrv sesjami
6. Informacja Burmistrza Masta i Gminy zrealiz.asjizadaftw poprzednim okresie

mrbszrzaz wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytanaradnych
8. Z,apytania i umioski przewodnic zryych dzielnic i soltys6w
9. Uchwalenie Programu Profilaktyki Rozrriryywania Problem6w Alkoholowych

oraz Przeciwdziabnia Narkomanii (m 3/201 l )
10. Podjqcie uchwaly w sprawie okreSlenia jednostek budzetowych, fu6deldochod6w

gromadzonych na wydzielonynr. rachunku iichprzenwszpnia oraz sposobu i trybu
sporzedzania plan6w finansowych dla wybielonych rachunk6w dochodu @r 7/2011)

11. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Masta i Gminy Ostrueszow
na lata 20ll -2020
a) przedstawienie uchwaly Nr SO - 0952llll4tKa120l0 Sldadu Orzekajqpego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu zdttia 7 grudnia 2010 roku
w sprawie wyrazenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Miasta
i Gminy

12. Uchwalenie budzptu Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 20ll rok
a) przedstawienie projektu uchwaly w sprawie budZetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w
b) przedstawienie uchwalyNr SO-095A4Ka12010 Skhdu Orzekajqpego Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 grudnia 2010 roku w sprawie wf2enia
opinii o projekcie uchwaly bud2etowej Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2011 rok

c) przedstawienie uchwaly Nr SO-095 | /60lKal20l 0 Skhdu Orzekajqcego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu zdnia29listopada 2010 roku
w sprawie opinii o mozliwo5ci sfinansowania deficytu przezMiasto
i Gming Ostrzeszow

d) przedstawienie stanowiska Komisji Budzetu i Przeshzegania Prawa o projekcie
uchwaly budzetowej

e) odczytanie wniosk6w stalych Komisji Rady Miejskiej
f) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie przedstawionych opinii i umiosk6w

stalych Komisji Rady Miejskiej
g) dyskusja
h) glosowanie nad projektem uchwaly budzetowej
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13. Podjqcie uchwal w sprawie:
a) zatvierdzdraplan6w pracy stalych Komisji Rady Mejskiej na 2011 rok
b) ustalenia organizacji orur, szpzeg6lowych zasad ponoszenia odplatnorici za pobyt

w o3rodkrr wsparcia - Dziennyn Domu Pomocy Spolecznej w Ostrzeszowie
(nr 1/2011)

c) powohniaprzedstawicieli do Zgrordznniazwiryl<tr Gmin ZieniOstrzeszowskiej
(w2/201r)

I 4. Odpowiedzi na interpelacj e i zapytaan
15 Sprawy r62re i infonnacje
16. Takoftczr;me

Do p-ltu l-sq Otwarciej stwierdzenie prawomocno$ci obrld
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej otworzyl
obrady V sesji Rady Miejskiej i stwierdzit, 2rc sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwaL

Do p-ldu 2-so Pruedstawienie oorzadku obrrd V sesii Radv Mieiskiei
Radny Edward Skr4rpek - Przewodnicz4cy Rady Mejskiej przedstawil
porz4{ek obrad, kt6ry radni otrzymali. lvlariusz Witek - Burmistrz umi6sl
o przyjgcie do porz4dku obrad projektu uchwaly w sprawie olaeSlenia
jednostek budzetowyc[ hildeNdochod6w gromadzonych na wydzielonym
rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporzqdzania plan6w
finansowych dla wybielonych rachunk6w dochodu (w 7/2011) i upisanie
w punkcie 10, kolejne punkty znrieni4numeracjE.
Rada Mejska jednogloSnie (21 glosow ,p*') przylgbzgtoszony wniosek.

Do n-ktu 3-so Wvb6r sekretarua obred V sesii Radv Mieiskiei
Przewodniczqqy Rady Mejskiej zglosil kandydaturg radnego Jana G6rg
na sekretarza obnad dzisiejszej sesji
Radny Jan G6ra wyrazil Zgodg na kandydowanie.
Rada Miejskajednoglo$nie (21 glos6w ,At)wybralzradnego Jana G6rq
sekretarzerrobrad V sesji Rady Miejskiej.

Do o-ktu 4-qo Przviecie nrctokoh z fV sesii Radv Mieiskiei
Radny Marek Czwordon - sekretarz obrad IV sesji Rady Miejskiej
zglosih wniosek o przyjEcie protokolu z IV sesji.
Rada Miej ska jedno glo Snie (20 I glo sow, 7l') przylqb zSosmny
wniosek.
Wniosek stanowi ?a@zrlddr.. do protokolu.

Do p-ktu 5-so Informacia Pnewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Slazypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej przedstawil
inforrnacjg.
Informacja stanowi za@znrk do protokolu.

Do n-ktu 6-so Inforuracie Bumistna Miesta i Gninv z nealizacii zadei
w ooprzednim okresie zwlaszcza z wvkonania uchwal Rrdv Mieiskiei
Mariusz Wtek - Burndshz przedstawil powy2szq infiorrnacjg.
Infonnacja stanowi zalpzni/r do protokolu.
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Do n-litu 7-so Interpelacie i zrnvtania radnvch
Radny Zbigniew Kajser nawiq.zujqc do wcze5niejszych zapytafina
posiedzeniach Komisji Rady Mejskiej w sprawie doplat za centralne
ogrzewanie i ciepl4wodg nalo2onych na mieszkaric6w Sp6ldzielni
Mieszkaniowej, na kt6re zostaly ju2 udzielone odpowiedz, prznzPrezesow
spolek Zakladu Energetyki Cieplnej i ZakJadu Gospodarki Miesz.kaniowej
ponownie zruraca sre do Burmistrzajako jednoosobowego Zgronradzr;nn
Wspolnik6w sp6lek z pro5b4o udzielenie odpowiedzi - pytania
stanowi4 zalqgznik do protokolu.
Kolejne pytanie radnego stanowi zel4sznik do protokolu.
Radny Pawel Kl6ska ponawia interpelacjE radnego poprzedniej kadencji
Jerzego Szulc4dskiego dotycz4c4potrzeby zamontowania lustra na ul.
Zamkowej prry wyleidzie z Os. Zamkowego drogqpomiQdzy blokiem nr 25
a budpkiem Sp6ldzilni Mieszkaniowej. Majqp na uwadze niebezpieczny
lewoslrrqt (samochody zaparkowane prry bloku zashniajq widocznoSi),
pyta o moiliwoSd zamocowania w tym miejscu lustra drogowego.
Radny Andrzej Og6rkiewicz apeluje do Przewodniczqcego Rady Miejskiej
o skierowanie zapytann do Narodowego Funduszu Zdrotila Oddzial
w Poznaniu o mo2:liwo5i skorzystania zdoruinej pomocy stomatologicznej
w weekendy i w godzinach nocnych.
Dodatkowo prosi o podanie adresow takich gabinet6w, gdWzposiadanych

Wezniego informacji wynika, 2e na terenie Ostrzeszowa tego tlpu plac6w-
ki nie wystepujq.
W imieniu mieszkaric6w ul. Brzozowej prosi o instalacjp czterech lamp
uliczrych gdyZ obecnie droga ta jest calkowicie nieo6wietlona.
Radny Marek Czwordon zapyn$e ile jest prawdy w artykuhch prasowych
zanieszrznnych w ,,Czasie Ostrzeszowskim" rrr 4 z dnia 25 stycznia 2011
roku dotycz4syeh: sytuacji na ul. Warszawskiej itomografu w S4pitalu
Powiatowym w Ostneszowie.
Radny Ryszard Szyrnafski W imieniu mieszkanc6w ulic: Targowej i Da-
szynskiego, kt6rzy nie majq sog do kogo zwr6ci6 gdyzw naszym mie6cie
nie ma biura terenowego Sp6fl<i ,,Energa - Operator S.A." zgNaszaproblemy
w odbiorze energii elktrycznej - przerwy w dostawie energii w dniach
23 grudnia 2010 roku i 10 stycznia 2011 roku - stwierdzono, ze prrycr.p1
jest przestarzala instalacja. Wnosi o interwencje w tej sprawie.
Radna Beata Califiska za radnym Zbigniewem Kajser jako mieszkanka
posesji prry drodze krajowej nr 1l z4laszaproblem zprz.emieszcnniem siE

z dom6w znajdujqcych siE po prawej stronie jezdni (odcinek od Urzgdu
Skarbowego do wsi Rogaszyce) do ciqgu pieszo-rowerowego znajduj4cego
siQ po lewej stronie. Usytuowanie przejfi:ia dla pieszych dopiero przy
slrz5r2owaniu drogi m I I z ul. Przernyslowq powoduje, 2e w praktyce nie
jest mo2:liwe bezpiecnrc i zgodne z prawem przejScie prazwlw jezdnip.

Do n-ktu 8-qo Zanytania i wnioski nzewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Dorota Kunc - soltys wsi Pustkowie P6kroc kolejny razzrtnacauwag€
na brak pobcza na odcinku ok. 3 km drogi wojew6dzJ<iej nr zt49 (Clo)
oraz na slrzyinwanie z drogq powiatowq w kierunku Doruchowa,
znajdujqpych sie na terenie solectwa Pustkowie P6hroc. W tej sprawie
jest prowadzona korespondencjazUrz4denMiasta i Gminy od 2003 roku.
Otrzymano odpowiedZ od Wielkopolskiego Tarzqdu Dr6g Wojew6dz.kich
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Rejon w Ostrowie Wlkp., 2e pobczn w tym miejscu jest zbyt wqpkie i wy-
sokie (dolem biegnie rynna do odprowadzania wody) nie rna wigc mo2li-
wo5ci budowy chodnika czy ciryapiesrc-rowerowego. Dodatkowym
problemem jest niebe4iec nry zalrv.gt, kt6ry ro4gdzone samochody,$cinajq.
Wystepowaly tom liczne wypadki, w tym Smiertelne, co potwierdzi
Komenda Powiatowa Policji. Prosi o rozwaircnie zasadno5ci budowy
bezpiecznego slaz;rZowania z dodatkowym pasem dla pojazd6w skrEca-
jqcych w drogg podporz{kowang.

Do o-ktu 9-so Uchwalenie Prosramu Prcfilaktvki Rozwiazywanie Problem6w
Alkoholowvch oraz Przeciwdzialania Narkomanii (nr 3/201 1)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyiszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo5nie (2 I glosow,td') podjeb uchwalE.
Uchwala Nr V/18/201I stanowi za@^k do protokolu.

Do o-ktu 10-so Podiecie uchwalv w sprNwie okre5lenia iednostek budietowvch.
irfdel dochod6w snomadzonvch na wvdzielonvm r&chunku
i ich przenaczenia oraz snosobu i tnbu sporzadzania nlan6w
Iinansowvch dla wvbielonvch rachunk6w dochodu (nr 7/2011)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
Radni mstali zapnnniz projektem uchwaly na posiedzeniu ptznd
obradami sesji przez Mariana Grzegorka - Dyrektora Z,akhdu Obslugi
Plac6wek OSwiatowych..

Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,zt) podjEbuchwalg.
UchwalaNr Vll9/201,1 stanowi zalry rrk do protokolu.

Do p-kfu ll-so Uchwalenie Wieloletniei Prosnory Finansowei Miasta i Gminv
Ostrzesz6w na lata 2011 - 2010
a) nrzedstawienie uchwalv Nr SO - 0952/IU4lKa/2010 Skladu

'"n"'"wieloletniei pnosnozv linansowei Miasta i Gminv
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly wrazzza-
hcznikami oraz wyircj wymienion4 uchwalg Regionalnej Izby
Obrachunkowej.
Burmishz podkre$lit 2n po raz pierwszy Rada Miejska ma uchwali6
WieloletnQ Prognozp Finansow4 Miasta i Gminy Ostrzesz6w.
Uchwala zostala porvtyv*nie zaopiniowana pod obrad sesji przez stale

Komisje Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosow,za") podjeh uchwalg.
Uchwala Nr V/20l201 1 stanowi za!1cznik do protokolu.

Do n-ktu 12-qo Uchwalenie budietu Miasta i Gminv Ostrzesz6w nr 2011 rok
a) pzedstawienie nroie}itu uchwaly w sprawie budietu Miasta

i Gminv 0strzesz6w
Mariusz Witek - Burmistz przedstawil Radzie Miejskiej projekt
uchwaly wraz z zahpzrikami.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly wrazz zalecznikami pod obnady sesji Rady Miejskiej.
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b) nzedstawienie uchwalv Nr SO-0952/4/Ka/2010 Skladu
Oflekaiaceso Resionalnei lzbv Obrachunkowei w Poznaniu
z dnia 6 srudnia 2010 roku w sprlwie wvrrtenia oninii o oroiekcie

uchwalv budtetowei Miasta i Gminv Ostrzesz6w na 20ll rok
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil powyZszquchwalg, kt6ra
stanowi z \cznik do protokolu.

c) orzedstawienie uchwalv Nr SO-0951/60/Ka/2010 Skladu
Orzekaiaceeo Resionalnei Izbv Obrachunkowei w Poznaniu
z dnia 29 listooeda 2010 roku w sorewie wvraienia oninii
o moiliwo5ci sfinensowania deficvtu nnez Miasto i Gmi4e
Ostrzesz6w
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawit powy2szquchwalg, kt6ra
stanowi zalryznik do protokolu.

d) nruedstawienie stanowiska Komisii Budietu i Pruestrzeeania
Prawa o proiekcie uchwalv budietowei
Radny Slawomir Odrobinski - Przewodniczqpy Komisji Budzptu
i Przestrzegania Prawa z,apznalRadg ze stanowiskiem Komisji.
Stanowisko stanowi z^try.mtkdo protokolu.

e) odczytanie wniosk6w stelvch Komisii Radv Mieiskiei
Radny Shwomir Odrobinski - Przewoniczqpy Komisji Bud2etu
i Przestrzegania Prawa odczytal wnioski Komisji.
Radny Adam Tawada- Przewodnicz4cy Komisji Gospodarki
Komunalnej i Rolnictwa odczytal wnioski Komisji.
Radna Ifuystyna Sikora - Przewodniczqca Komisji OSwiaty, Kultury,
Sportu i Zdrowia tallto odczytabwnioski Komisji.
Radny Arkadiusz Suchanecki - Przewodniczqcy Komisji Planowania
Rozwoju i Promocji Gminy przedstawilwnioski Komisji.
Wnioski poszczeg6lnych Komisji stanowi4 zaQczriki do protokolu.

D ozedstawienie stanowiskt Burmistna w sorawie przedstawionvch

ooinii i wniosk6w stalvch Komisii Radv Mieiskiei
Burmistrz swoje stanowisko w sprawie przedstawionych opffi i wnios-
k6w stalych Komisji Rady Miejskiej, kt6re stanowi zaw^rtk do pro-
tokolu.

g) dvskusia
Radny Henryk Mackanii zvtr6ct uwagQ, 2e nie zwigkszono Srodk6w
na doposaZenie sali girnnastycrrci$zy Szftole Podstawowej w Roga-

szycaclr-
T,apytuje czy@dzre renowacja sal wiejskich w Rogaszycaclq Koch-
lowach- Turzu.
Radny Zbigniew IGjser pr4rpomin4 2rc naleZry miec na uwadze:
- problem mieszkan dla ubogrclu
- degradacje dr6g i chodnik6w na osiedlach mies*aniolrych.
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Zapyfi$e:
- czy inwestycje dotyczqpe doprowadzenia cieph na osiedla miesz-

kaniowe anniejszy cenQ za anZryte cieplo,
- ile wydatkowano w 20101 roku na inwestycjg drogowqul. K4pielowa

do droginr ll.
Burmistrz wyja{nif :ze:

- inspirujemy nasze sp6lki o l0-15% koszt6w ?:rdzi\ a resztE sp6lki
finanzuja ze $rodk6w whsnycll

- na inwestycjg drogowqw 2010 roku wydano nie wiele poniewaZ jest

to inwestycaj dwuletnia.
Radny Adam Tawadapodkre5lil, 2e musimy pracowai nad dyscyplina
wydatk6w budietowych-
Radny Kazlrmieru Bacik zapytuje :

- czy zbudzetu gnriny mo2nmy dofinansowywac zabytki dziedzictwa
narodowego,

- czy ruaterenie miasta i gniny byly amoty mienia nieprawnie
przejgtego w czasach PRL.

Burmishz odpowiedzial:
- przygotowany jest projekt uchwaly w sprawie dofinansowywania

pr:z:Ez gnine zabytk6w,
- toczy siE sprawa Gminy Zydowskiej o zunot cmentarza, na kt6rym
jest Szkoh Muzyczn4

- bylo wy?lacone zado5duczynienie Parafii Ewangelicko-Augsburskiej
Radna Krystyna Sikora umosi o dopisanie v dziale gospodarka
komunalna zakup i ustawienie kilku lawek na gl6wnych ulicach miasta
(uL L{<owej, Sikorskiego, rtp.).
Radny 7-brgniew Kajser wnosi o budowg chodnika na nie zakoriczonej
inwestycji ul. Jana Pawh II (bez jezdni).
Radny Marek Czwordon podlreSlif in ndny Zbigniew Kajser na zgto-
szony temat otrzymal odpowiedZ na posiedzeniu Komisji.
Radny Jan G6ra podkreSlil, ,rc dzis bardzo wairra sesja poniewaZ

uchwalimy budZet, ale musimy parnigtac, b tne mo2emy za I czy 2
miesQce zarzucaf Burmistrza nowlmi inwestycjami.
Radny Sbwomir Odrobinski twierdza ir musimy pamigtac, in po
zakofczeniu niekt6rych inwestycji - powstajqkoszty w zwi4zku z ich
utrz5maniern-
Radny CrvngoruWigcek stwierdza" 2e projekt bud2etu mamy dobry
i do wykonania na nasze mo2Ciwo$ci.

h) qlosowanie nad nroiektem uchwalv budietowei
Rada Miejska 20 glosarni ,Zd',l,,wstrrymujqpym" podjeb uchwalg.
UchwalaNr VT2llz0ll stanowi zalAcznik do protokolu.

Burmistrz Miasta i Gminy podzigkowal za uchwalenie budZetu na 201I rok
i zapewni[ z.ebgdne realimwany oszczEdnie, zgodnie z wol4Rady.

Przewodniczqpy Rady Miejskiej oglosil30 minutowqprzerwe w obradach
(eotu. l2!5 - l2l5.
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Do n-ktu 13-qo Podiecie uchwal w sorawie:
a) zatwierdzenia nlan6w nracv stalvch Komisii Radv Mieiskiei

na 2011 rok
Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil projekt uchwaly
wrazz "alqfznikami.
Stale Komisje Rady Miejskiej zaopiniowaly pozytywnie projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Mejska jednogloSnie (21 glos6w,za") podjeb uchwalg.
Uchwala NrY/221201I stanowi zrhf"znik do protokolu.

b) ustalenia orqanizacii oraz szczes6lowvch zasad oonoszenia
odplatno5ci za nobvt w o5rodku wsoancia - Dziennvm l)omu
Pomocv Snolecznei w Ostrzeszowie (nr L/2011)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawitprojekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej zaopiniowaly pozytyvrnie projekt
uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo5nie (21 glos6w,#a") podjQla uchwalE.
Uchwala Nr V/23l201I stanowi zr&Fznik do protokolu.

c) nowolanie pzedstawicieli do Zenomadzenia Zwirzku Gmin Ziemi
Ostrzeszowskiei (nr 2/201 1)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawit projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej zaopiniowaly pozytywnie projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (2 I glosow d) podjeh uchwalp.
Uchwab Nr Y /241201 I stanowi zatqcznk do protokolu.

Do p-ktu 14-so Odnowiedzi na interpelacie i zapvtania
Mariusz Witek - Bunnistrz odpowiadajqp na interpelacje poinformowal,
2e wystapimy do do instytucji i jednostek w sprawie zglosmnychzzpy-
tari i interpelacji. O sposobie zalatwienia poinfomujemy radnych na pismie.

Radny I<anmerzBacik wnosi o wprowadzenie do porzqdku obrad kolejnej
sesji sprawy budowy kanalizacji na ul. Warszawskiej.
Radny Adam 7-awadapoinformowal, ?nyrejsoizdla pieszych na dodze
m ll sqwarunkowe.

Obrady sesji opu5cih radna Miroshwa Modrz5mska.

Do n-ktu 15-so Somwv r6ine i informacie
Mariusz Witek - Bunnistrz przedstawil Radzie Mejskiej mo2:liwo56
utworzenia na terenie naszej gminy podstrefi L6dzJciej Specjalnej Strefy
Ekonomicznej dla dalszego rozwoju gospodarczego Miasta i Gminy
Ostrzesz6w. W miesiqpu grudniu 2010 roku do L6dzkiej Specjalnej Streff
Ekonomicznej \r/plyn4l list intencyjny od przedsigbiorcy zainteresowanego
kupnem ostatniej dzialki o pow. I ha" kt6ra jest na naszym terenie.

Kolejnapodstrefe mo2emy utworzyC w Rojowie kolo oczyszczalni
Sciek6w na gruntach o pow. ok. l0 ha kt6rych wh3cicielemjest Miasta
i Gmina Ostrzeszow. W poblizu tych grunt6w przebiega droga wojew6dz-
kaw 444.
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Utworzenie podstrefy przyczyntloby sig do zwigkszenia
atrakcyjnofu i inwestycyjnej Oshzeszowa, umo2iliwiloby utworzenie
nowych miejsc pracy oraz zwigkszyloby dochody gminy.
Zwr6ctl.sre do Rady Miejskiej o wydanie opinii w przedstawionej sprawie.
Radny CirzsgorzWiEcek zapytuje co zyskanry oddaj4c teren do L6dzkiej
Specj alnej Strefr Ekonomicznej.
Radny Henryk Kajser zapytuje jakie sqwarunki dla przedsigbiorcy
i wjakim olcresie winien zagospodarowaC zakupione grunty
Radny Zbigniew Kajser zapytuje:
- jak powstaje podstrefa
- zarle sprzedano poprzednie grunty z podstrefy,
- czyjest kontrola zagospodarowania grunt6w.
J6zpf Cmrordon*Naczelnik Wydzialu Promocji i Rozwoju Gminy
wyja3nil:
- opinie winniSmy przedstawii do 15 lutego br., kolejny termin to dopiero
koniec 2011 rokq

- po utworzeniu podstrefr grunty przekazujemy w ?av,$z.anie L6dzftiej
SpecjalnejStrefi eEkonomicznej,kt6raoghszaiprznprowadzaprzntary
\czrry,

- przedsiEbiorcy przedldadajelisty intencyjne, z kt6rych wpika ilo5d
hektar6w, ilo56 zatrudnionych os6b, wielkoSd naldad6w inwestycyjnych

- pracownicy gniny nie znajqwarunk6w okreSlonych w zewoleniu
wydanym przez Ministerstwo Gospodarki,

- tworzqc podshefE uzyskujemy po sprzedary grunt6w dochody dla gniny,
- przedsigbiorca zyskuje zwolnienie z podatku dochodowego,
- grunty s4wedlug wyceny rzocznzrtawcy

(ostatnio il zllnf brutto),
- po sprzedazy gruntami ? v4nL6dzka Specjalna Strefa Ekonomiczna.
Radny Shwomir Odrobinski uwal4 ze Rada Miejska winna wydac
pozytywn4 opinig na utworzenie podstrefy.
Rada Mejska 1 9 glosarni,zd', l,,wstr4mrujqpym' pozytywnie zaopv
niowala utworzenie drugiej podshefy L6dzkiej Specjalnej Strefy
Ekonomicarej w Rojowie.
Radny Kazimierz Bacik zapytuje jak zostala zalatwiona sprawa rodziny
Augusqmiak.
Remigiusz Kowalski - 7n^stppea Dyrektora Miejsko-Gminnego OSrodka
Pomocy Spolecznej odpowiedzial, irc znstah, przeprowadzona roznowa
i proponowano pomc finansowqw ramach posiadanych mozliwo5ci" {e
zainteresowano odm6wih. Miesdcarl nie mamy, aby im zapewnifl.
Proponowalifrny pobyt w noclegowni, ale odm6wila.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowaf b kolejna sesja odbqdzie
sA 24 lutego 2011 roku.



-9-

Do n-ktu 16-eo Zakoiczenie
Przewodniczqpy Rady Mejskiej kr6tko podsumowal przebieg obnad sesji,
podzigkowal wszystkim za vdail w obradactr, zhoiryl irycz.enn noworoczrc
i zamlm4l obnady V sesji Rady Mejskiej.

Rada podejmowala 7 uchwaL
Rada iozpocz.@ obrady o godzinie 10@, u zakofrcrybo godzinie l4s

j

obrad V sesii 
"fr/iejskiei

,ora

Protokolowala:

f'wfry
Ste@ia Budkieficz

1, t{'Lb"w( ) trl

F(n IlKl,,{li


